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Motie t7-83

Jongerenbeleid up-to-date

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2OL7z

Ovenuegende dat:
. de beleidsnota #JonginHilversum ínmiddels ruim een jaar verlopen is;
o evaluatie en updaten van deze nota en activiteiten van belang is;
. op het terrein van de drie pijlers inzet is gepleegd, maar bijvoorbeeld het ontwikkelen van een

sluítend en passend aanbod van jongerenactiviteiten en jongeren participatie nog niet
voldoende gerealiseerd is;

. verschillende besluiten zoals de inzet van jeugdboa's, de kindergemeenteraad en zwaarder
inzetten op 18+ zorg nog verder uitgewerkt en in beleid opgenomen moeten worden;

. een up-to-date en adequaat jongerenbeleid bijdraagt aan ontwikkelingskansen en welzijn van
jongeren.

Verzoekt het college om:
t. de nota #JonginHilversum met belanghebbenden, waaronder jongeren te evalueren en een

nieuwe beleidsnotit¡e op te stellen;
2. deze in juni 2018 voor de kadernota met de gemeenteraad te bespreken.

En gaat over tot de orde van de dag,

Hilversum 6 december 2017

Bianca Verweij, SP Hilversum
John Tammer, Hilversum 1
Jar5lineel€nd;Ha rt voo r Hilversum
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Motie t7-84

Jongeren in de Vorstin

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2OL7z

Overwegende dat:
. de Vorstin jongeren als doelgroep heeft beschreven;
. de Vorstin activiteiten voor jongeren wil gaan organiseren als bijvoorbeeld 'nachtvorst'; zij dit

het best kunnen doen MET jongeren;
. de Vorstin diverse vrijwilligersplekken en werkervaringsplekken heeft en dit ook actief

aanprijst op haar wervingsflyers voor vrijwilligers;
. de Vorstin moeite heeft om jongeren te bereiken;
. in het jongerenbeleid 2013-20L6, pijler 1, staat dat er voldoende faciliteiten voor jongeren

moeten zijn aansluitend op de vraag;
. het Jongerenwerk van Versa op diverse plekken veeljongeren ontmoet;
. jongeren in het centrum nauwelijks een plek hebben om naar toe te gaan, ook niet overdag

en daarom een aansprekende (begeleide) ontmoetingsplaats voor jongeren in het centrum
wenselijk is;

. diverse jongeren zelf ideeën hebben over het organiseren van jongerenfeesten en/of muziek
maken en stage lopen;

. zowel Versa Jongerenwerk als de Vorstin een duidelijke maatschappelijke functie hebben;
o integraal werken en maatschappelijk multifunctioneel gebruik van de Vorstin wenselijk is.

Verzoekt het college om:
ln overleg te treden met het Jongerenwerk van Versa en de Vorstin om;

L. het gezamenlijk gebruik van (begeleide) ontmoetingsruimte voor jongeren in de Vorstin te
realiseren, bijvoorbeeld na schooltijd om huiswerk te maken of om te chillen;

2. het gebruik van b'rjvoorbeeld een oefenruimte, met begeleiding, mogelijk te maken; (naar het
voorbeeld besproken tijdens de Burgemeester on Tour actie en bezoeken aan de Keet waar
jongeren aangaven dat dit een wens is);

3. te bespreken of er een talent-ontwikkelingsproject opgezet kan worden gericht op
werkervaring en het organiseren van jongerenactiviteiten en/of evenementen;

4. te bespreken of er mogelijkheden zijn voor jongeren om samen met de Vorstin onder
begeleiding jongerenfeesten zelf organiseren;

5. zo mogelijk ook met het platform JongHilversum te spreken, of hen te laten spreken met de

Vorstin over activiteiten voor jongeren;
6. een terugkoppeling van de mogelijkheden, eventuele voornemens en resultaten, aan de

gemeeñÏeraad te overleggen liefst zo snel mogelijk maar uiterlijk in het eerste kwartaal 2018;

en gaat over tot de orde van de dag,

Hilversum 6 december 7

Miriam Kooloos,
Leefbaar Hilversum
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Motie 17-85

Motie WMO Regresrecht

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2Ot7:

Overuvegende dat:
. de invoering van het Convenant WMO Regresrecht per L-L-2OL5 en verlenging per 1-1-2017 niet

voldaan hebben aan de basisvereisten van zorgvuldigheid en voldoende motivering;
. vergoedingen en voorzieningen voor letselschadeslachtoffers binnen WMO altijd veel minder zijn

dan binnen de wettelijke bepalingen inzake volledige schadevergoeding dus in strijd met de wet;
. er landelijk veel commotie is en weerstand bestaat tegen het Convenant o.m. van de Vereniging

van Advocaten voor Slachtoffers van Personenschade ASP;
. aan alle burgers, en met name juist aan letselschadeslachtoffers hun volledig wettelijk recht op

schadevergoeding door verzekeraars moet worden gewaarborgd, zonder onnodige blokkades;
. schadeverzekeraars voor alle risico's flinke verzekeringspremies hebben onwangen;
. het geen taak en competentie is van de gemeente te participeren in civielrechtelijke

schadeclaims;
. er voldoende wet- en regelgeving is voor slachtoffers om hun schades op reguliere w'rjze, snel en

effectief, te claimen zonder ¡nterventie en extra procedureleed door de gemeente;
. het de gemeente niet past binnen de bestaande WMO-budgetten (grote) fínanciële risico's van

onbepaalde waarde te lopen met grote juridische en organisatorische rompslomp;
. verlenging van het WMO Convenant Regresrecht per 1-1-2018, op welke manier dan ook,

voor zowel letselschadeslachtoffers in onze gemeente, alle burgers en de gemeente HYilversum
zeer ongewenst is en dient te worden voorkomen;

Draagt het college op:
af te zien van verdere deelname aan het Convenant WMO Regresrecht per 1-1-2018 in welke vorm
dan ook, en de VNG hierover per omgaande te ínformeren waardoor rechtszekerheid wordt hersteld;

en gaat over tot de orde van de dag.

Hilversum 6 december 20L7

Bianca Verweij, JovNl,tnnek
H) tlÊLê LLn L
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Toelichting

Letselschadeslachtoffers zijn de dupe van de Overeenkomst afkoop regresrecht Wet maatschappelijke

ondersteuning (Wmo). Deze overeenkomst moet daarom niet worden voortgezet. We vragen de

minister op te komen voor de belangen van slachtoffers.

WAT IS ER AAN DE HAND?

Een slachtoffer van bijvoorbeeld een verkeersongeval of een medische fout kan schade verhalen op

een aansprakelijke part¡j. Meestal heb je dan te maken met een verzekeraar. Slachtoffers kunnen

echter ook te maken krijgen met de WMO en hun gemeente, bijvoorbeeld als zij als gevolg van het
ongeval aanpassingen in hun woning nodig hebben, zoals een traplift. De gemeente kan deze kosten

dan verhalen op de (verzekeraar van de) aansprakelijke partij, het regresrecht. Het VvV en de VNG

hebben een overeenkomst gesloten (sinds 2015) waarbij dat regresrecht in een keer is afgekocht, voor
iets meer dan 10 miljoen euro. Gemeenten krijgen dan 64 cent per inwoner.

WAT IS DAAR HET GEVOLG VAN, WAT IS HET PROBLEEM?

Verzekeraars kunnen de schade die bínnen een van de 5 WMO-gebieden valt (huishoudelijke hulp,

transport/vervoer, wonen/verblijf, hulpmiddelen, specialistische hulp/dagbesteding en begeleiding)

doorverwijzen naar gemeentes. Gemeenten die geconfronteerd worden met slachtoffers die een

beroep doen op de WMO kunnen de kosten niet meer verhalen op de aansprakelijke partij, dat kon

voorheen wel. Maar verzekeraars hebben dit nu afgekocht, met een vast bedrag per gemeente. De

gemeente moet vervolgens hopen dat ze het redden met die vooraf vastgestelde afkoopsom, als er
meer slachtoffers in de gemeente zijn dan schiet het Wmo-budget tekort.

WAT ZIJN HIERVAN DE NEGATIEVE GEVOLGEN VOOR DE SLACHTOFFERS?

Slachtoffers worden van het kastje naar de muur gestuurd, terwijl zij wettelijk gezien gewoon recht
hebben op een snelle uitkering door de aansprakelijke partij. De gemeente doet veel langer over Wmo-
aanvragen dan dat verzekeraars horen te beschikken (namelijk L4 dagen op grond van de
gedragsregels). Verzekeraars proberen onder hun verantwoordelijkheden uit te komen door te
verwijzen naar de gemeente. Slachtoffers moeten hun hele verhaal, wat soms al heel pijnlijk is, nog

een keer doen, ze krijgen te maken met keukentafelgesprekken, etc. Er ontstaan verschillen per

gemeente, terwijl die verschillen voor slachtoffers van letselschade niet gerechtvaardigd zijn. Ook
gebruiken gemeentes op grond van de Wmo een heelander uitgangspunt (namelijk: burgers
moeten mee kunnen doen aan de maatschappij, met basisvoorzieningen) dan verzekeraars (namelijk:
herstel in de oude toestand, de volledige schade moet worden vergoed). Dat leidt dus tot minder, in

ieder geval niet volledige schadevergoeding. Soms worden mensen zelfs geacht te verhuizen in plaats

van dat er aanpassingen aan hun woning worden gedaan, dat verhoudt zich n¡et goed tot het
aa nspra kelijkheidsrecht.

WAT MOET ER GEBEUREN?

We moeten er voor zorgen dat slachtoffers niet opnieuw gedupeerd worden, maar de hulp en
ondersteuning krijgen waar zij recht op hebben. Daarom moet dit convenant van tafel, het heeft
nadelen voor slachtoffers en financiële risico's voor de gemeenten. Slachtoffers moeten niet de dupe
worden van getouwtrek tussen gemeentes en verzekeraars over de kosten.
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Nummer: Al7-86

Geen verhoging marktgelden

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 december 2O17,

Gelezen het voorstel van het college d.d. 28 november 2017 tot vaststelling van de
Belastingverordeningen voor 201 8;

Ovenregende dat:
. de Hilversumse markt en zijn ondernemers door iedereen zeer gewaardeerd worden;
o het MKB en kleine zelfstandigen het lastig hebben waaronder dus de marktkooplieden;
¡ Hilversum het ondernemen in haar stad willen stimuleren;
o Er geld in de begroting is gereserveerd om Nike in Hilversum behouden;
o Er € 881.000 wordt uitgetrokken voor citymarketing om ondernemers naar ons dorp te trekken;
. ook geïnvesteerd kan worden investeren in pratende prullenbakken;
o uitgangspunt is dat lasten niet meer stijgen dan met de inflatiecorrectie;
¡ de marktgelden afgelopen jaren niet verhoogd zijn vanwege niet adequate berekeningen van de

gemeente;
o in de Programmabegroting 2018 gesproken wordt over een geleidelijke groei van het tarief naar

een 100% kostendekkendheid;
¡ het streven naar een kostendekking van 100% op termijn op zich prima is;
¡ de marktgelden 2018 in het voorliggende besluit met 29% stijgen en de jaren daarna stapsgewijs

met 5% tot 100% kostendekkend;
¡ het redelijk onbehoorlijk is om 6 december 2017 te besluiten dat kosten per 1 januari 2018 met

29o/o zullen stijgen;

spreekt als zijn mening uit dat:
o het de ondernemers niet financieel in de schoenen geschoven moet worden dat de gemeente

haar berekeningen niet op orde had;
o het daarom niet eerlijk is om nu niet een kostenstijgingvan 29o/o bij marktondernemers neer te

leggen;
o Hilversum de marktondernemers koestert en ook hen wil stimuleren en ondersteunen om in

Hilversum te ondernemen;
o het wenselijk kan zijn om lagere marktprijzen te hanteren dan omliggende gemeenten omdat dat

marktondernemers aantrekt (en onze markt dus goed gevuld blijft!);
o de tariefstijging beter gespreid kan worden zodat niet in2022 maar in 2O24 de 100o/o

kostendekking wordt bereikt;

Besluit:
1. het raadsbesluit tot vaststelling van de Belastingverordeningen voor 2018 onder 5 als volgt te

wijzigen:

'5. De Verordening Marktgelden 2018 inclusief bijbehorende tarieven vast te stellen met dien
verstande dat artikel 5 van de Verordening Marktgelden 2018 als volgt komt te luiden:

ArtikelS
Belastingtarief

De rechten bedragen
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1. Voor een dagplaats, per vierkante meter, per dag € 0,75

2.Yoor een vaste plaats per seizoen, per vierkante meter,
a. per dag op week- en zaterdagmarkt € 1,50
b. per dag op week- of zaterdagmarkt € 0,75

3. Voor een vaste plaats per kwartaal, per vierkante meter,
a. per dag op week- en zaterdagmarkt € 19,44
b. per dag op week- of zaterdagmarkt€.9,72

4. Voor een seizoenplaats per kwartaal, per vierkante meter,
a. per dag op week- en zaterdagmarkt € 19,44
b. per dag op week- of zaterdagmarkl€.9,72

5. Aan ieder standplaatshouder (incl. meeloper) wordt reclame/promotiegeld in rekening gebracht.
Het onder lid 1,2,3 en 4 van dit artikel bedoelde marktgeld wordt verhoogd met € 0,05 per
vierkante meter per dag voor reclame/ promotiedoeleinden."

2. de Programmabegroting 2018 aan te passen door het financiële verschil ten laste te brengen van
de algemene middelen.

En gaat over tot de orde van de dag

Bianca Verueij

SP

Miriam Kooloos

Leefbaar Hilversum
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De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 6 december 2017,

Gelezen het voorstel van het college d.d. 31 oktober 2017 tot oprichting Citymarketingorganisatie

Overuvegende dat:

a het college voornemens is de Stichting Hilversum Marketing op te richten en daarom op basis van
artikel 160, tweede lid Gemeentewet de raad gevraagd heeft om daarover wensen en
bedenkingen kenbaar te maken;
het Startdocument Marketing, dat als bijlage bij het raadsvoorstel Oprichting
Citymarketingorganisatie is gevoegd, de kaders en uitgangspunten formuleert voor de oprichting
van die stichting;
de wensen en bedenkingen daarom betrekking hebben op kaders en uitgangspunten zoals die
staan in het Startdocument Marketing;

a

a

Besluit:

Het raadsbesluit onder 1 als volgt te wijzigingen:

1. Op grond van art. 160 tweede lid 2 Gemeentewet de volgende wensen en bedenkingen kenbaar
te maken bij kaders en uitgangspunten neergelegd in het Startdocument Marketing:
a) niet de derde volzin in paragraaf 2.1 te benadrukken als vetgedrukte passage, maar de eerste

volzin van paragraaf 2.1;
b) in paragraaf 5.1 onder het kopje

. 'stadsfonds' (pag. 19): in principe als uitgangspunt te hanteren dat het Stadsfonds
een zelfstandige organisatie blijft;

o 'Partners' (pag. 19): als uitgangspunt te hanteren dat er een basispartnerschap is dat
voor alle ondernemers gratis is en mogelijkheden voor een pluspartnerschap tegen
betaling;

c) in hoofdstuk 6, Meerjarenbegroting Hilversum Marketing van het Startdocument als algemene
post op te nemen gebiedsmanagement zonder deze uit te splitsen naar diverse
gebiedsgerichte onderdelen zoals centrum, de Gijsbrecht van Amstel en in bijlage 2 onder 5
aan te vullen met een gebiedsmanager voor minimaal 0,5 fte, voor de overige winkelgebieden;

d) de Raad van Advies evenwichtig samen te stellen door daar vertegenwoordigers van de
volgende stakeholders in af te vaardiger: het zakelijk toerisme, het MKB, vastgoed en de grote
bedrijven;

Bianca Verweij Jo
l-l
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a

Motivering

Bij de oprichting van een stichting is het college verplicht om aan de raad te vragen of hijwensen en
bedenkingen heeft bij de voorgenomen oprichting. Als de raad die wensen en bedenkingen heeft dan
kunnen die het beste expliciet worden benoemd. Daardoor zal het college daar bij de oprichting
rekening mee moeten houden.
ln het Startdocument Marketing staan de kaders en uitgangspunten geformuleerd voor de oprichting
van de Stichting. Dit is geen document dat de raad vaststelt. Niettemin is juist het Startdocument
maatgevend voor de verdere vormgeving van de stichting. De wensen en bedenking betreffen daarom
de inhoud van het Startdocument.

Ad a:
ln paragraaf 2.1 van het Startdocument wordt in de derde volzin met een vetgedrukte passage tot
uitdrukking gebracht dat het bij citymarketing gaat om het verwerven van een hoger marktaandeel en
hogere omzetten. Dat is een te eenzijdige economisch benadering. Juister is om te benadrukken dat
citymarketing gaat om het versterken van het welbevinden van de Hilversumse inwoner en gebruiker
Dit kan tot uitdrukking worden gebracht door niet de derde volzin, maar de eerste volzin met een vet
lettertype te benaderukken.

Ad b, eerste bullet:
Het Stadsfonds is een organisatie waar gebiedsgericht ondersteun¡ng en financiën kunnen worden
aangevraagd. Het opgaan van deze organisatie in de Stichting Citymarketing mag er niet toe leiden tot
het uitkleden of anders besteden van de gelden die voor het Stadsfonds bedoeld zijn. Dit wordt ook
door het Stadsfonds zelf en diverse winkeliers in de zienswijze onderschreven.

Ad b, tweede bullet:
De Stichting Citymarketing is een overheidsstichting die gefinancierd wordt met publiek geld van de
Hilversumse belastingbetaler. Het Startdocument gaat alleen uit van een partnermodel met een
bijdrage van €500 tot €1500. Dat betekent dat een ondernemer de Stichting (indirect) door middel van
de belastingen financiert en (direct) door een eigen bijdrage. ledere ondernemer dient waar te krijgen
voor de belastingen die hijizij betaald. Er moet daarom sprake zijn van een basispartnermodel voor de
ondernemer dat gratis is. Daarnaast kan de mogelijkheid worden geopend voor verschillende
pluspartnerschappen waar een vergoeding voor moet worden betaald.

Ad c:
De Stichting Citymarketing dient zich niet eenzijdig te richten op het centrumgebied. ln de begroting en
de uitwerking daarvan in bijlage 2 is alleen voorzien in een gebiedsmanagement voor centrum. Dat
het centrumgebied bijzondere aandacht krijgt is gelet op de functie van het centrum voorstelbaar en
aanvaardbaar. Voor de overige gebieden is geen geld beschikbaar. De praktijk zal zijn dat - zoals nu
de ervaring ook is - zij van gebiedsmanagement verstoken blijven, tenzij zij daar zelf voor gaan
betalen. Dit is een ongerechtvaardigd onderscheid. ln de begroting van de Stichting Citymarketing en
bij de beschrijving van de formatie moet ook in het gebiedsmanagement voor andere delen van de
stad worden voorzien. De dekking daarvoor kan worden gevonden in de herschikking van de in de
begroting voorziene personele budgetten.

Ad d:
ln de governance van de Stichting wordt gewerkt met een Raad van Toezicht en een Raad van
Advies. De Raad van Advies is een belangrijke rol toebedeeld bijde advisering van de
directeur/bestuurder over jaarplannen en de uitvoering van de concrete activiteiten die hieruit
voortkomen. Als de Raad van Advies negatief over het jaarplan adviseert dan moet dit worden
aangepast. Het is daarom van belang om bijde samenstelling van de Raad van Advies niet alleen
rekening te houden met de 6 werkgroepen, maar ook dat sprake is van een evenwichtige
samenstelling qua stakeholders.

c
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De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2017:

Overwegende dat:

. de op te richten.Stichting Citymarketing een stichting wordt met amper 10 medewerkers;
¡ de Stichting Citymarketing een begroting heeft die voor meer dan 88% met

publiek/belastinggeld wordt gefinancierd;
¡ ook de uitbestede werkzaamheden van de centrummanager en stadsregisseur media met

publieUbelastinggeld worden betaald;
o stichting Citymarketing wordt opgericht ter behartiging van publieke doelen en zonder

winstoogmerk;
. een directeur en/of een medewerker een passend salaris dient te krijgen;
¡ de mores, moraal en norm is dat dit zeker bij organisaties die geheel of grotendeels met het

publieke geld worden gefinancierd, zeker geen absurd of onredelijk hoog bedrag hoort te zijn;
¡ niet duidelijk is voor hoeveel uur per week en conform welke cao of voorwaarden de directeur

betaald wordt;
o vergelijkbare organisaties publiek/privaat een salaris hanteren tussen de €4500€7500 bruto!

(https://www.bd.nl/stadssezicht-tilburq/tilburq-zkt-directeur-citymarketins-m-v-poqinq-
twee-a3ac9f89l en http ://www.citym arketinqonl i ne. n l/arch ives/1 1 43);

ls van mening dat:

het salaris van een directeur of medewerkers van de Stichting Citymarketing Hilversum in
publieke dienst zeker niet meer mag bedragen dan het salaris van de wethouder;
het geen goed signaal is dat een directeur met minder dan 10 medewerkers of een
medewerker van een stichting die voor meer dan 88% betaald wordt uit publieUbelastinggeld,
120.000 euro verdient;
het onwenselijk is dat niet duidelijk is voor hoeveel uur per week/maand deze salarissen
worden betaald;

Draagt het college op:

Te bewerkstellingen dat het salarisniveau van de directeur en/of medewerkers van de op te
richten stichting niet hoger ligt dan € 6.000 bruto per maand bij een fulltime dienstverband of naar
rato bij een parttime dienstverband;

En gaat over tot de orde van de dag,

Hilversum 6 december 2017

Motie l7-88

Bianca Venrueij,
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De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2O17

Ovenrvegende dat:
o artikel 2.1.avan de Winkeltijdenwet stelt daf het verboden is om op zondag open te zün;
o artikel 3.1. van de Winkeltijdenwet stelt dat de gemeenteraad b'tj verordening vrijstelling kan

verlenen van dé in de wínketwet artiket 2 veruatte verboden;
¡ de gemeenteraden kunnen nu met gebruik van de toerismebepaling, op basis van

aangetoond substantieel en autonoom toerisme, meer dan 12 koopzondagen toestaan,
moeten met inachtneming van alle belangen bezien of ze dit ook in de toekomst voort
willen zetten. Tevens moet de gemeente in ieder geval een aantal belangen, zoals de
werkgelegenheid en economische bedrijvigheid, de zondagsrust, de leefbaarheid,
veiligheid en de openbare orde in de besluitvorming meenemen en dient een besluit tot
aanwijzing voor toeristisch gebied vergezeld te gaan van een toelichting

o het collegebesluit van 28 november 2018 over het -uitbreiden- van de koopzondagen in het
centrum en op de Gijsbrecht niets zegt over betaald parkeren, een aanwijzing tot toeristisch
gebied noch over een eventueel onderzoek naar alle belangen;
o het coalitie akkoord 2014-2018 stelt: Hef huidíge beleid voor koopzondagen wordt

voortgezet. ln het geval van grote evenementen is extra opening van winkels toegestaan.
Voor nieuw beleid voor zondag openstelling van supermarkten worden de effecten van de
eerdere verruiming onderzocht en wordt bij besluitvorming rekening gehouden met alle
belangen van ondernemers en omwonenden.

o wethouder Voorink bij de behandeling van de structuurvisie beloofde dat betaald parkeren
geen olievlek zou worden;

r betaald parkeren in steeds meer wijken van Hilversum een feit is;
. er ondanks alle toezeggingen en beloften steeds meer koopzondagen komen;
o de inwoners en gebruikers van Hilversum geen melkkoe zijn;
o gratis parkeren op koopzondagen het voor bezoekers van Hilversum aantrekkelijker maakt om

te komen;
¡ het afschaffen van betaald parkeren op koopzondagen stimulerend is voor het

ondernemersklimaat;
r betaald parkeren op koopzondagen ook bezoekers van bijvoorbeeld het raadhuis of andere

plekken in buurten treft. Wat een onwenselijk en vaak ook storend neveneffect is;
. er jaarlüks een overschot is van opgehaalde parkeergelden (parkeernota2017);
o gê€n inzet van BOA's op zondagen geld scheelt;

Draagt het college op:

Met ingang van 1 januari 2O18 het betaald parkeren tijdens koopzondagen niet toe te passen;

En gaat over tot de orde van de dag,

Hilversum 6 december 2017

Bianca Verweij, JoUruln ü-4t4€0,
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Datum:6 december2Ùl7 Nummer M 17190

ONDERWERP: Regionaal Preventie- en handhavingsplan 2017-2020 alcoholieugd Gooi
en Vechtstreek

De raad van de gemeente Hilversum in vergadering bijeen op 6 december 2017

behandelend het Regionaal Preventie- en Handhavingsplan 2017-2020 alcohol en jeugd Gooi en

Vechtstreek, hierna verder PHP genoemd.

Ovenruegende dat:
o gêrn€enten wettelijk verantwoordelijk zijn voor toezicht en handhaving van de Drank en

Horecawet (DHW);
o de toezichthoudende taak bij de gemeente Hilversum in de rol van centrumgemeente is

belegd;
. op grond van de DHW iedere gemeente een periodiek een PHP vast dient te stellen;
. hetÞHP in regionaal verband ônder coördinatie van de Gemeentelijke Gezondheidsdienst

(GGD) wordt opgesteld;
r de gezondheidsschade door alcoholgebruik onder de 18 jaar het grootst is;

o de feitelijke handhaving door de afzonderlijk gemeenten zelf wordt uitgevoerd;
o controle op, als zowel het formeel constateren van, overtredingen van de DHW in de

praktijk niet eenvoudig is;
o uitbaters van horeca inrichtingen in het algemeen de DHW willen naleven, zoals het niet-

schenken aan 1 8-minners;
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Constaterende dat:
o alcoholgebruik door minderjarigen een doorlopend grote zorg in de Hilversumse

samenleving is, met name onder ouders;
r het alcoholgebruik onder jongeren in de Gooi en Vechtstreek in verhouding tot het landelijk

gemiddelde zorgelijk is;

o het drinken van 5 glazen alcohol of meer tijdens één enkele gelegenheid ('Binge drinken) in
onze regio fors hoger is dan landelijk, met name bij leerlingen van 16 jaar en ouder (E-
MOVO,2015)

. het PHP veel verschillende interventies noemt zonder dat voldoende duidelijk is in hoeverre
die afzonderl'rjk en in samenhang bijdragen aan het terugdringen van de problematiek;

r blijkens de PHP doelstellingen 2017-2020 de regio scholen wil bewegen tot
weerbaarheidscampagnes zonder dat daar de beloftevolle aanpak door de scholen zelf bij is
betrokken;

. de Hilversumse gemeenteraad op 13 mei 2015 een amendement heeft aangenomen om de
DWH handhavingscapaciteit met 1 fte, ter waarde van 1 10.000 euro, te verhogen;

o het verkopen van alcoholvia social media en het leveren daarvan op de openbare weg
(drankkoeriers) een nieuw zorgwekkend fenomeen is waarvoor interventies in het PHP
ontbreken;

Draagt het college op:
o bij de uitvoering van het PHP de interventies'SMART'te maken, door voor de interventies

afzonderlijk en in samenhang de planning, capaciteit, kosten en het reductiepotentieel en
resultaat aan te geven en hierover bij de evaluaties te rapporteren;

o te bevorderen dat in navolging van het recente alcoholmanifest, dat door 18 scholen uit de
regio is ondertekend, wordt over gegaan tot het afsluiten van convenanten met die scholen;

. de beloftevolle aanpak door scholen van het alcoholgebruik onderdeel uit te laten maken van
dit PHP;

o helder te maken hoe de verhoging van handhavingscapaciteit met 1 fte, extra heeft
bijgedragen aan het terugdringen van het alcoholgebruik onder jongeren in Hilversum;

. een aanpak van de drankkoeriers in d¡t PHP op te nemen en te onderzoeken of
inbeslagname van het voertuig onderdeel van die aanpak uit kan maken;

¡ tevens in te zetten op nalevingsondersteuning, bv. door bij haar toezicht en
handhavingsactiviteiten aandacht te besteden aan het opzetten en gebruiken van adequate
werkwijzen van de horecaondernemers waarmee voorkomen moet worden dat aan 18-
minners wordt geschonken (zoals m.b.t. het vaststellen van leeftijden, het doorgeven van
alcohol houdende dranken).

. de interventie 'peergroupeducatie' concreter te formuleren in samenspraak met de in het
PHP genoemde partners (welzijnswerk, jongerenwerk, de politie en horeca);

o de raad kennis te laten nemen van de jaarlijkse bespreking over de effecten van de
interventies en de daarmee samenhangende herijking van de risicoana

o het PHP op voorgaande punten aan te vullen;

en gaat over tot de orde van de dag
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MOTIE Vreemd aan de Orde van de Dag

.GEEN NEE-NEE, WEL JA.JA'

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2017.

Ovenregende dat:
o Veel ongevraagd en ongeadresseerd reclamedrukwerk ongelezen bij het oud papier of het

afval beland;
. De reclame-industrie haar doel niet bereikt via dit ongelezen drukwerk;
¡ Het belang van reclamedrukwerk afneemt en reclame via digitale media in effectiviteit

toeneemt;
o De gemeente Amsterdam heeft besloten dat alleen nog ongeadresseerd reclamedrukwerk

bezorgd mag worden op huisadressen met een "Ja-Ja"-sticker;
o Dat deze maatregel op basis van het aantal bekende huishoudens alleen al in Amsterdam

naar verwachting 1,8 miljoen kilogram papier bespaart en dit in Hilversum ongeveer 164.000
kilogram papier per jaar kan besparen;

¡ Hiermee de uitstoot van C02 bij de productie en de logistiek van reclamedrukwerk belangrijk
kan worden verminderd;

¡ De rechter onlangs heeft bepaald dat het nemen van deze maatregeljuridisch is toegestaan
en het bezwaar van de (gedrukte) reclame-industrie heeft verworpen;

Spreekt als zijn mening uit dat:
. De verspreiding van ongelezen reclamedrukwerk moet worden voorkomen;
o De besparing in CO2-uitstoot wezenlijk bijdraagt aan de gemeentelijke doelstellingen op het

gebied van duurzaamheid en klimaatbestendigheid;
¡ Het ter beschikking stellen van Ja-Ja stickers voor huishoudens die nog wel ongeadresseerd

reclamedrukwerk willen ontvangen over te laten aan de reclamesector zelf;

Draagt het college op:
o Naar Amsterdams voorbeeld beleid op te stellen, waarmee alleen nog ongeadresseerd

reclamedruk mag worden bezorgd op huisadressen die dit expliciet kenbaar hebben gemaakt
met een Ja-Ja-sticker;

o Dit beleid voor het zomerreces van 2018 aan de gemeenteraad voor te leggen.

En gaat over tot de orde van de dag

GroenLinks
Jan Kastje

Cu

CL"*

tl¿

MI7l?t D
66

H

H

V
V
D

S

P

P
vd
A

c
D
A

G
rL

c
U

H
I

L
H

F
D

V

T



trP rq

ofiRR$ 
chdstenu¡¡ EEE P @ O Prn¡ vrx o¡ AmEþ ttllt^

H"-\t¡- 1

Amendement AL7l92

De gemeenteraad Hilversum, in vergadering bijeen 6 december 2017;
Gelezen het voorstel van het college d.d.14 november 2O77 tot vaststelling van het stedenbouwkundig plan
stationsgebied Hilversum;

Overwegende dat:

o Het gewenst is het stationsgebied Hilversum weer een volwaardig onderdeel van het centrum van
Hilversum te maken;

¡ Daartoe een visie op het stationsgebied is gemaakt, een uitgebreid participatietraject is doorlopen en
er nu een stedenbouwkundig plan voor het stationsgebied voorligt;

¡ Het gewenst is dat visie en planvormíng voor het stationsgebied Hilversum op een brede politieke
overeenstemming kan rekenen, gezien de ruimtelijke impact van het plan, de financiële
consequenties daarvan en het langjarig karakter van de voorgenomen ontwikkeling;

o Dat op hoofdlijnen de stedenbouwkundige visie op het stationsgebied breed in de raad wordt
onderschreven, maar voor de verkeerskundige uitwerking op onderdelen nog varianten mogel'ljk zijn
die eerst nog ander onderzocht dienen te worden;

o Er in 2018 met voor de voorgenomen ontwikkeling belangrijke externe partijen nog op enkele van
deze verkeerskundige onderdelen (financiële) overeenstem m ing moet worden bereikt;

Besluit:

a Het voorliggende raadsbesluit Stedenbouwkundig plan stat¡onsgebied Hilversum van 6 december
2OL7 te vervangen door het navolgende raadsbesluit en dat daarmee als volgt luidt:

L. Het stedenbouwkundig plan voor het stationsgebied vast te stellen en het voornemen om:

a) Het Stationsplein om te vormen tot een groen welkom in Hilversum, media aantrekkelijk en met

bebouwing voorzien van woon-, werk-, winkel- en recreatieve functies;
b) Een herkenbare, veilige en aantrekkelijke aansluiting te creëren vanaf het stationsgebied naar het

centrum van Hilversum en zo centrum en stationsgebied weer ruimtel¡jk te verbinden;
c) De Raad voor de zomer van 2018 te laten besluiten of de Schapenkamp ongelijk- of gelijkvloers

dient te worden aangelegd als verdere uitwerking r¡chting bestemmingsplan;
d) Het fietsparkeren in (ondergrondse) stallingen vorm te geven met directe aansluitingen op het

stat¡on, het Stationsplein en het Oosterspoorplein;
e) Een dynamisch toekomstbestend¡g busstation te realiseren als een zichtbare en veilige plek waar

(HOV) bussen halteren en bufferen;
f) De taxi's en kiss & ride zichtbaar vanaf het station te organiseren aan oost- en westzijde;
g) De Stationsstraat autoluw te maken en daarmee de Groest en het Marktplein met elkaar te

verbinden;



h) Het Oosterspoorplein als groen buurtplein ¡n te r¡chten waarbij fietsen ordentelijk worden
gestald, een extra kiss & ride wordt gerealiseerd en zo mogelijk kruisend verkeer tussen
voetgangers/fietsers en auto's wordt verminderd;

2. Een nadere uitwerking te doen van het terug brengen van tweerichtingsverkeer op de Schapenkamp
en als verkeerskundige en stedenbouwkundige consequentie hiervan een tweerichtingsverbinding
tussen het Stationsplein en de Vorstin, waarbij het voornemen is om:
a) ln te zetten op een kwalitatieve ontwikkeling;
b) De Schapenkamp in een verdiepte ligging én de Schapenkamp op maaiveld nader te onderzoeken

en allebei aan de raad voor te leggen in de zomer van 2018;

c) Daarb'rj de eerder'door de raad vastgestelde kaders met betrekk¡ng tot het twee richtingsverkeer
Schapenkamp in detail uit te werken, in het verlengde van twee richtingsverkeer "Langs de lijn"
en een "Herontwikkeling von de locotie tussen Koninginneweg en spoot";

d) ln de zomer 2018 de raad te laten besluiten welke van de twee uitwerkingen zal worden
opgenomen in het bestemmingsplan;

e) Ervoor zorg te dragen dat deze uitwerking inhoudelijk in samenhang met de maatregelen bij de

Kleine spoorbomen wordt uitgevoerd;
en waarbij de consequenties van de voorliggende keuzes op het verkeer in de omgeving inzichtelijk
zijn;

3. Een krediet beschikbaar te stellen van € 761.500,- per l januari 2018 voor de dekking van de kosten
van voorbereiding en uitvoering van de sloopwerkzaamheden van het GAK-gebouw. Er zal worden
gezorgd voor een kwalitatieve en groene tijdelijke inrichting na de sloop;

4. Er wordt na vaststelling van dit stedenbouwkundig plan gestart met het zoeken naar middelen bij
medeoverheden, particuliere partijen en anderen ter dekking van de kosten;

En gaat over tot de orde van de dag,

Jan An den Daas
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Streutker Mirjam Kooloos

Leefbaar Hilversum
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binnen de kaders van een gezonde bedrijfsvoering, waarbij een
schrijven van rode cijfers.

En gaat over tot de orde van de dag,

Gerben van Voorden .--' ""*FfitsVösäi- --- "' -
WD

F
D
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M 17-93

Motie : Een gezonde Vorstin

De raad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2017,

Gelezen het voorstel van het college d.d. 17 oktober 2017 over het eindvoorstel Toekomst Podium De
Vorstin;

Ovenregende dat:

¡ Het meerjarenplan onvoldoende onderbouwd is als het gaat om een specifieke
doelgroepbenadering;

¡ Het meerjarenplan financieel onvoldoende wordt onderbouwd om een koerswijziging te
rechtvaardigen;

o ln het meerjarenplan wordt gesproken over het afstand te nemen van een financieel aantrekkelijke
doelgroep;

r De Vorstin financieel steeds beter gaat opereren;
¡ De Cultuurraad vraagtekens zet bijde financiële en inhoudelijke onderbouwing van het

meerjarenplan;
o De wethouder in de commissie heeft aangeven dat er alleen een koerswijziging plaats zal vinden

mits dit voldoende is onderbouwd en dat dit niet ten koste kan gaan van een gezonde exploitatie;
¡ Een nieuw artistiek profiel niet ten koste mag gaan van een gezonde exploitatie;

Draagt het college op:

Om in het convenant met de Vorstin op te nemen dat een koerswijziging - artistiek of qua doelgroep -
alleen mogelijk is bijvoldoende onderbouwing in de vorm van een realistische businesscase en

ooit kan leiden tot het

Þl

tâ,^ cl¿"^ir, U,t.-1
,fl

¿ì

LH
sxr-t\

<:::- ___

H lr vËLd u,^4 L
l ó +/A/ anu tt tB

Mt7g, D
66

H

H

V
V
D

S

P

P
vd
A

C
D
A

G
rL

c
U

H
I

L
H

VVE (1) (') á 3 0
(>
) Z 2 l /rlß 3 .l C) O 5 O C-> c) C) O

CDA



Êp
Motíe nr. M77/94

CDA

Motie "Extra's door ENIA"

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 6 december 2Ot7,

Gelezen het voorstel van het college d.d. 31 oktober 2017 totoprichting Citymarketingorganisatie

Overwegende dat:

o Het Europees Medic'rjn Agentschap (EMA) vanuit het Verenigd Koninkrijk verhuisd naar

Amsterdam en dat daarbij:
o Zo'n 900 ambtenaren met hun gezin naar Nederland verhuizen;
o Rond de 30.000 hotelovernachtingen per jaar extra worden geboekt;
o De verhuizing 1500 indirecte banen extra opleverÇ

¡ Extra werkgelegenheid in Hilversum meer dan welkom is;
e Hilversum fors investeert in citymarketing om zichzelf beter op de kaart te zetten voor inwoners,

bezoekers en bedrijven;
. De gemeente Hilversum zich sterk profileert op het gebied van internationaal onderwÜs;

Spreekt uit dat:

Dat het vest¡gen van deze doelgroep leidt tot meer diversiteit, werkgelegenheid, economische groei

en aantrekkelUkheid van onze mediastad.

Verzoekt het college om:

Een actieve lobby op te starten om de aantrekkel'rjkheid van Hilversum bij deze specifieke doelgroep

onder de aandacht te brengen en de raad eind maart over de voortgang te informeren.

En over tot de orde van de dag,

'Olaf utker
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Amendement

De gemeenteraad Hilversum, in vergadering bijeen 6 december 2017, behandelende het concept

stedebouwkundig pla n stationsgebied Hilversum;

Overwegende dat

Het gewenst is het stationsgebied Hilversum weer een volwaardig onderdeel van het centrum van

Hilversum te maken;

Daartoe een visie op het stationsgebied is gemaakt en er nu een stedebouwkundig plan voor het

stationsgebied voorligt;
Het gewenst is dat de planvorming voor het stationsgebied Hilversum qua schaal, maat en sfeer de

verbinding legt tussen het station en het oude centrum

Dat het stedenbouwkundig Programma van Eisen goede uitgangspunten voor deze beeldkwaliteit

en maatvoering bood

Dat deze uitgangspunten in het concept stedenbouwkundig plan nog onvoldoende tot hun recht

a

a

a

o

o

komen

Besluit:

Het stedenbouwkundig plan voor het stationsgebied vast te stellen met de volgende wijzigingen:

L. de paragraaf 'Bebouwing' uit het stedenbouwkundig Programma van Eisen (PvE) van december

20l.6wordttoegevoegdaanhethoofdstukBeeldkwaliteit
2. de artist impressions en referentiebeelden uit het Stedenbouwkundig Programma van Eisen van

december 2016 worden toegevoegd aan het hoofdstuk Beeldkwaliteit

3. de afbeelding over de architectoniiche eenheden op pagina 50 in het concept Stedenbouwkundig

plan komt inclusief de bijbehorende tekst te vervallen.

4. e-
En gaat over tot de orde van de dag,

Joost va Gilse

WD

S
Edwin Göbbels

D66

F
D

W I?

þ

At7/Ç6 D
66

H

H
V
D

S

P

P
vd
A

c
D
A

G
rL

C
U

H
I L

H
V 3l I î 6 C> 3 3 L z
T 3 Cs (') Ò 3 (f C) c, c> C) () o


